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Antagande av renhållningstaxa 

Vi anser att det i dokumentet är svårt att tydligt utläsa hur taxan är miljöstyrande. Vi kan inte heller 

se hur taxan är förändras från föregående år. Vi väljer att inte delta i beslutet idag, men återkommer 

till kommunfullmäktige och kommer då bl a att yrka på att grovsophämtning minst en gång per år ska 

ingå i ordinarie soptaxa för de som bor i flerfamiljshus. 
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